سلطنة عُمان وزارة الصحية مركز سلامة الدواء häma

A/ ARCA / Y3310-

٣/ يوليو /٢٠٢٥.

تعميم رقم : ١٦٤ / ٢٠٢٥

08/01/1447 AH 03/07/2025

Circular No.164 /2025

Sultanate of Oman

Ministry of Health Drug Safety Center

Muscat

To: All Establishments And Companies That Import& Export Medicine And Medical Devices & Supplies. <u>Sub: List of Products Controlled by Ministry of</u> <u>Health 2025.</u>

Moving Forward

روية **عـُــد**

الي: جميع الشركات والمنشأت الموردة للأدوية والأجهزة والمستلزمات الطبية. الموضوع: قائمة السلع الخاضعة لإجراءت وزارة الصحة ٢٠٢٥.

After Compliments,

The Drug Safety Canter would like to announce that, the Customs Tariff list (HS Code) of all Medicines and Medical Device & Supplies has been updated in accordance with the Oman's Customs Tariff for 2025, issued by the Directorate General of Customs.

With taking in consideration, that all products of Medicines and Medical Devices & Supplies included in the approved list are exempted from the Tax (0%VAT).

For the necessity, all suppliers are requested to ensure that, the description of the products included in the invoice matches the appropriate customs tariff code when submitting Bayan for automatically obtain tax exemption for all Medicines and Medical Devices & Supplies.

Easy Access, view and download the updated HS Code list through the electronic health portal or by scanning the QR code below. تحية طيبة وبعد ..

يود مركز سلامة الدواء التنويه بأنه تم تحديث قائمة التعرفة الجمركية الخاضعة لإجراءات وزارة الصحة وذلك وفق جدول التعرفة الجمركية لسلطنة عمان لعام ٢٠٢٥ الصادر من الإدارة العامة للجمارك.

مع العلم أن جميع أصناف الأدوية والأجهزة والمستلزمات الطبية الواردة في القائمة المعتمدة، خاضعة للقيمة المضافة بمعدل صفر بالمائة (٨٠ VAT).

وللأهمية، يرجى من جميع الموردين ضرورة التأكد من مطابقة وصف المواد الورادة في الفاتورة لرمز التعرفة الجمركي المناسب وذلك عند تقديم البيان الجمركي لغرض الحصول على خدمة الإعفاء الضريبي بشكل تلقائي على جميع الأصناف الخاضعة لإجرات وزارة الصحة.

كما يمكنكم الإطلاع وتحميل القائمة المحدثة من خلال مسح خلال مسح ومن خلال مسح رمز الاستجابة السريعة (QR Code) أدناه .

الصيد لي/ابراهيم بن ناصر الماشكي عالمدير العام 2 PH. BRAHIM NASSER AL RASHDI 6 SAFETY CEN DIRECTOR GENERAL

SUN 22 🔲

- نسخة الي:
- الفاضلة/المديرة العامة لمركز ضمان الجودة.
 - الفاضلة/مديرة دائرة الرقابة.
 - الفاضل/رئيس قسم الافراج.

ص.ب: ۳۹۳ مسقط - الرمز البريدي: ۱۰۰ - هاتف: ۲۲۳٥/۱۱۱ - فاکس: ۳۹۳ P.O. Box: 393 Muscat - Postal Code: 100 - Tel: 22357111 - Fax: 22358489 @DSCPHO Email: dscpho@moh.gov.om



